

## 2023–2024 學年教材價目

為配合教育局的「課本、教材和學材分拆訂價」政策，本社所有列於教育局「適用書目表」內的課本和教材現已分拆訂價，教材須另行購買。2023–2024 學年各科的教材訂價如下表所示：

學年	項目	售價 (港幣)	特別優惠價 (港幣)
2023–2024	全套教材* (每科, 每年, 所有班級)	<del>\$600</del>	\$500

\*全套教材包括試題庫、網上教學資源、網上學習資源、電子教材及其他教學支援。

如有任何查詢，歡迎致電本社 (2811 2908) 或直接聯絡負責 貴校之營業員。

## Teaching materials price information for academic year 2023–2024

In compliance with the Education Bureau's 'policy of debundling textbooks and teaching / learning materials for pricing', all teaching materials have been debundled from Aristo's textbooks listed on the Education Bureau's Recommended Textbook List and are now sold separately. The price of teaching materials for academic year 2023–2024 is listed below:

<b>Academic year</b>	<b>Item</b>	<b>Price (HKD)</b>	<b>Discounted price (HKD)</b>
<b>2023–2024</b>	Full set of teaching materials* (all classes per subject per year)	<del>\$600</del>	\$500

\*A full set of teaching materials includes a question bank, online teaching/learning resources, electronic teaching materials and other teaching support.

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact our Marketing Department on 2811 2908, or contact the marketing executive for your school.